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ZÁPIS RADY VF 6/2019

z jednání Rady Vinařského fondu konaného dne 11. 9. 2019 od 10:00 hodin v Brně, v budově 

Krajského úřadu JMK, místnost č. 010A.

Účastníci jednání:

Rada Vinařského fondu:

Přítomni: JUDr. Michal Hašek, JUDr. Luboš Bárta, Ing. Martin Fousek, PhD., Mgr. 
František Koudela, Ing. Petr Marek, JUDr. Tibor Nyitray, Mgr. Art. Michal Tetur

Omluveni: JUDr. Bohumil Šimek, Ing. Jiří Maděřič, Ing. Libor Průdek, JUDr. Jaroslav 
Javornický,

Vinařský fond: Ing. Jaroslav Machovec

Hosté:

Jednání Rady Vinařského fondu (dále jen „Rady“) zahájil místopředseda Rady, pan 
JUDr. Michal Hašek. Místopředseda Rady konstatoval, že Rada je usnášeníschopná, neboť je 
přítomna nadpoloviční většina členů Rady. Provedením zápisu z jednání Rady byl pověřen 
zaměstnanec Vinařského fondu (dále jen „Fondu“) paní Ing. Lucie Krainová. Ověřovateli 
zápisu byli navrženi pánové Ing. Petr Marek a Mgr. Art. Michal Tetur. O tomto návrhu Rada 
hlasovala. 

Usnesení Rady

Rada zvolila jako ověřovatele zápisu pana Ing. Petra Marka a pana Mgr. Art. Michala Tetura.

Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Pořad jednání:

1. Úvod
2. Schválení zápisu z jednání Rady 12. 6. 2019    
3. Kontrola úkolů 
4. Templářské sklepy Čejkovice, vinařské družstvo – žádost o snížení splátek z návratné části 

poskytnuté podpory
5. Informace z příprav Concours Mondial de Bruxelles 2020
6. Prezentace aktivit Vinařského fondu zajišťovaných ve spolupráci s agenturou McCann-

Erickson
- Aktuální stav příprav podzimní kampaně
- Aktivity v e-shopech a retailu
- Informace o projektu Makro Akademie Párování
- Informace o aktivitách v digitálním prostoru
- Představení návrhu aktivit v projektu 3Bobule
- Představení kampaně na podporu Svatomartinských vín
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7. Informace z jednání Dozorčí rady Vinařského fondu
8. Informace o poptávkovém řízení na dodavatele veškerých služeb webu VMVČ
9. Podklady k zadání zpracování exportní koncepce
10. Projednání žádostí o poskytnutí podpory podaných v termínu 1. 7. - 15. 8. 2019
11. Odvolání – Templářské sklepy Čejkovice
12. Různé 
13. Závěr

K bodu 1 – Úvod

Místopředseda Rady vznesl dotaz, zda členové Rady souhlasí s navrženým programem 

jednání. Pořad jednání byl odsouhlasen. 

Usnesení 1.1

Rada schvaluje navržený program jednání. 
Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Členové Rady na základě skutečností a údajů uvedených v materiálech pro jednání 

Rady, které jim podle čl. V. odst. 1 Jednacího řádu byly poskytnuty, následně prohlásili, že 

k věcem projednávaným dle odsouhlaseného pořadu jednání je neváže žádný osobní ani jiný 

zájem, a v souvislosti s projednáním jednotlivých bodů pořadu jednání jim nemůže vzniknout 

žádná osobní výhoda či újma ve smyslu zákona o střetu zájmů. 

Jednotliví členové Rady následně s odkazem na § 32 odst. 2 zákona o vinohradnictví a 

vinařství v zájmu zachování transparentnosti projednávání jednotlivých bodů pořadu jednání 

uvedli následující údaje ke své funkci a okolnostem svého jmenování.

Člen Rady funkce jmenování

JUDr. Michal 

Hašek
místopředseda

Jmenován ministrem za Ministerstvo zemědělství ČR 

JUDr. Luboš Bárta člen
jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Vinařská Asociace ČR)

Ing. Martin 

Fousek, PhD.
člen

jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR, Čtvrtečníci – sdružení vinařů Čejkovice 

z.s., Sdružení vinařů Mikulovské podoblasti, z.s., VOC Znojmo, 

z.s., V.O.C. Mikulov, z.s., Vinařská unie ČR, z.s., VOC Modré 

hory, VOC Kraví Hora, z.s., Evropský řád rytířů vína - spolek

Mgr. František 

Koudela
člen

jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR)

Ing. Petr Marek člen
jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Vinařská Asociace ČR)

JUDr. Tibor 

Nyitray
člen

jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR, Sdružení vinařů Mikulovské 

podoblasti, z.s., VOC Znojmo, z.s., Aliance vinařů V8, z.s., V.O.C. 

Mikulov, z.s., VOC Mělník z.s., Cech českých vinařů, Vinařská 

unie ČR, z.s., Mikulečtí vinaři, z.s., Sdružení slováckých vinařů, 

z.s., MORAVÍN, svaz moravských vinařů, z.s.)

Mgr.Art. Michal člen jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 
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Tetur sdružení (Sdružení vinařů mikulovské vinařské podoblasti, Cech 

blatnických vinařů, Sdružení slováckých vinařů, z.s., spolek 

EKOVÍN, Aliance vinařů V8, o.s., spolek Velkobílovičtí vinaři, 

Svaz vinařů ČR)

Členové Rady následně konstatovali, že v případě rizika vzniku střetu zájmů, 

identifikovaného následně na základě podrobné rozpravy v rámci jednotlivých bodů pořadu 

jednání, oznámí svůj případný poměr k projednávané věci a přijmou opatření nezbytná 

k zamezení byť i jen potenciálního střetu zájmů. 

K bodu 2 – Schválení zápisu z jednání Rady 12. 6. 2019

Místopředseda Rady vznesl dotaz, zda má někdo připomínky k zápisu z posledního 

jednání. Zápis byl schválen bez připomínek.

Usnesení 2.1

Rada schvaluje zápis ze zasedání Rady, konaného dne 12. 6. 2019. 
Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 3 – Kontrola úkolů

Ředitel Fondu připomenul členům Rady Fondu problematiku žádosti Templářských 
sklepů, která je předmětem bodu 4 jednání. Žádost Templářských sklepů o snížení části 
splátek byla projednávána na minulém jednání Rady. Ředitel přizval k jednání zástupce 
právní kanceláře pana aby členům Rady blíže vysvětlil 
navrhované řešení. Pan Radě toto řešení představil a upozornil na možná 
rizika a budoucí problémy v případě neřešení situace.
Po diskusi členové Rady rozhodli na základě stanoviska právní kanceláře takto:

Usnesení 3.1

Rada schvaluje postup navržený právní kanceláří Strelička & Partners a ukládá řediteli 
uzavřít s družstvem Templářské sklepy navrženou dohodu. 
Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Na jednání se dostavil JUDr. Luboš Bárta. 

Ředitel Fondu představil členům Rady Fondu postup prací souvisejících s přípravou 
elektronického podávání žádostí. Součástí předloženého materiálu je i cena za realizaci. 
Vinařský fond zajistí, aby elektronické podávání žádostí bylo možné již od 1. ledna 2020 a to 
jako další možnost k současně fungujícím formám podávání žádostí (datovou schránkou, 
doporučeným dopisem a osobním doručením).
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Usnesení 3.2

Rada souhlasí s náklady na realizaci a s postupem prací pro elektronické podávání žádostí a 
ukládá řediteli s tím související změny zapracovat do Pravidel pro žadatele. 
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Ředitel Fondu Radu informoval o zaplacení příspěvku na studii „Alkohol a 
společnost“, jak bylo schváleno na minulém jednání.

Rada vzala informaci na vědomí.

Ředitel Radu Fondu informoval o aktuální situaci s přihláškou na veletrh ProWein 
2020. Vinařskému fondu se přihlásilo požadovaných 12 spoluvystavovatelů a přihláška byla 
včas podána. Podle informací z ProWein není pro nás na veletrhu místo a budou s námi 
počítat v dalším ročníku.

Rada Fondu vzala informaci na vědomí.

Usnesení 3.3

Rada bere na vědomí informaci o plnění úkolů z minulého jednání a bere na vědomí, že 
informace o přípravách exportní koncepce budou projednávány v samostatném bodě 
jednání. 
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 5 – Informace z příprav Concours Mondial de Bruxelles 2020

Rada Vinařského fondu obdržela iniciační dopis od JMK, který Vinařský fond vyzývá 
k úzké spolupráci při zajištění a koordinaci aktivit směřujících k úspěšnému průběhu CMB 
v roce 2020. Ředitel Radu Fondu informoval o aktuální situaci příprav Concours Mondial de 
Bruxelles 2020 v Brně. Pro přípravu CMB 2020 byl sestaven koordinační tým. Veškeré 
smlouvy bude uzavírat Vinařský fond, který také bude vybírat dodavatele. Ředitel členy Rady 
seznámil s plánovanými aktivitami v průběhu CMB v Brně resp. v Jihomoravském kraji. 
Ředitel Fondu dále Radu Fondu požádal o zařazení samostatné položky určené pro 
financování CMB do finančního plánu na rok 2020. A dále Radu Fondu požádal o jeho 
pověření koordinací celé akce.

Místopředseda Rady shrnul veškeré informace a vyzval k diskusi. Rada po diskusi 
mimo jiné navrhla, aby jedním z členů koordinačního týmu byl

Usnesení 5.1

Rada souhlasí s nominací do koordinačního týmu pro Concours Mondial 
de Bruxelles 2020. 
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato
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Usnesení 5.2

Rada VF pověřuje ředitele VF koordinací přípravných prací ve spolupráci s JMK a dalšími 
organizacemi k zajištění veškerých činností souvisejících s pořádáním mezinárodní soutěže 
Concours Mondial de Bruxelles 2020 v ČR a ukládá řediteli pravidelně informovat Radu.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 5.3

Rada VF souhlasí s tím, aby pro propagaci našeho vinařství a s tím spojené veškeré aktivity 
při příležitosti konání mezinárodní soutěže Concours Mondial de Bruxelles 2020 byla ve 
finančním plánu Vinařského fondu na rok 2020 vyčleněna samostatná kapitola.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 6 - Prezentace aktivit Vinařského fondu zajišťovaných ve spolupráci s agenturou 
McCann-Erickson

K jednání byli přizváni zástupci agentury McCann-Erickson.
Pan představil podzimní kampaň značky Vína z Moravy, vína z Čech včetně 

televizních spotů na červené a bílé víno, které poběží od příštího týdne.
Pan představil průběh kampaně v retailu a aktuální situaci 

v jednotlivých obchodních řetězcích. Vzhledem k tomu, že obchodní řetězec Kaufland dosud 
nereagoval na naše návrhy, požádal členy Rady Fondu o názor, zda mají pokračovat v tomto 
roce v jednáních s tímto řetězcem.

Dále představil aktuální situaci v e-shopech a informoval o personální změně 
v Makro, což způsobilo zpomalení příprav Makro Akademie Párování.

Pan představil kampaň a vizuál na Svatomartinské.
Pan představil výhled aktivit na rok 2020. Ředitel Fondu doplnil, že důvodem 

představení návrhu aktivit na 2020 je, aby se Rada Fondu mohla včas vyjádřit. 
K tématu proběhla diskuse.

ako další bod představil materiál k filmu 3Bobule, který přijde do kin 
12. 3. 2020. Hlavním návrhem pro kampaň probíhající s uvedením filmu je zdůraznění jedné 
odrůdy a to Ryzlinku vlašského. Termín kampaně by byl únor a březen 2020.

Po diskusi se členové Rady Fondu shodli na tom, aby zdůrazněnou odrůdou nebyl 
pouze Ryzlink vlašský ale i rýnský, který je lépe zastoupen ve všech podoblastech. Jednalo by 
se tedy o kampaň „měsíc Ryzlinků“. Zároveň Rada Fondu navrhla, aby tato kampaň probíhala 
každý rok.

Usnesení 6.1

Rada souhlasí s realizací kampaně „měsíc Ryzlinků“ a zapracování prostředků na tuto 
kampaň do finančního plánu na rok 2020. 
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato
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Ředitel představil mediální strategii a plán na podzimní kampaň

Usnesení 6.2

Rada schvaluje mediální plán pro podzimní kampaň značky Vína z Moravy, vína z Čech. 
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 7 - Informace z jednání Dozorčí rady Vinařského fondu

Ředitel Fondu informoval členy Rady Fondu o jednání Dozorčí rady, které proběhlo 

v 27. června a přednesl stanovisko Dozorčí rady Fondu týkající se počtu podporovaných 

výstav a soutěží. Po diskusi Rada Fondu vzala stanovisko Dozorčí rady na vědomí.

Usnesení 7.1

Rada bere stanovisko Dozorčí rady Vinařského fondu k počtu výstav a soutěží na vědomí.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 7.2

Rada pověřuje ředitele Fondu vyzvat vinaře k předložení seznamu výstav a soutěží, na 
kterých mají zájem se účastnit v roce 2020.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 8 – Informace o poptávkovém řízení na dodavatele veškerých služeb webu VMVČ

Ředitel členy Rady Fondu informoval o zakázce malého rozsahu na dodavatele 

veškerých služeb webu VMVČ. Osloveno bylo 5 společností.

K bodu 9 - Podklady k zadání zpracování exportní koncepce

Ředitel Fondu společně s marketingovým poradcem panem 

představili materiál a zdůraznili, že je potřeba přesně definovat zakázku a její hranice. Navrhli 

uspořádání semináře, na který budou pozvání výrobci, kteří mají o export zájem.

Po diskusi se členové Rady shodli na uspořádání semináře na podzim. Na seminář 

budou pozváni přednášející ze zahraničí, aby přednesli jejich zkušenosti. 

JUDr. Luboš Bárta rozdal přítomným členům Rady materiál se závěrečnou zprávou 

o české účasti v Jižní Koreji a informoval o zájmu Korejců o naše vína. Dále informoval, že 

ukončuje svoje aktivity v Izraeli a rád by našel za sebe náhradu a požádal o zařazení tohoto 

bodu na dalším jednání Rady Fondu.

K bodu 10 - Projednání žádostí o poskytnutí podpory podaných v termínu 1. 7. - 15. 8. 2019
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Rada projednala žádosti o poskytnutí podpory dle jednotlivých tematických okruhů.

Účasti na výstavách, soutěžích: 

Usnesení 10.1

Rada rozhodla o poskytnutí podpory na účast na výstavách a prezentačních akcích ve výši 
50% nákladů na pronájem výstavních prostor a podporu ve výši 50% nákladů na účastnické 
poplatky v soutěžích vín dle čl. 1 Přílohy č. 1 Pravidel pro žadatele o poskytnutí podpory – viz 
příloha č. 1 zápisu. 
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Výstavy, přehlídky, soutěže vín (pořadatelům)

Rada nejprve projednala žádosti na realizaci místních výstav a koštů požadujících 

částku do 8.000,- Kč

Usnesení 10.2

Rada rozhodla o poskytnutí podpory na realizaci výstav a soutěží vín ve výši 50% nákladů na 
pronájem prostor a propagaci, max. výše podpory 8.000,-  dle přílohy č. 2 zápisu. 
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 10.3

Rada rozhodla o poskytnutí podpory na realizaci výstav a soutěží vín ve výši 50% nákladů na 
pronájem prostor a propagaci dle přílohy č. 3 zápisu. 
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 10.4

Rada rozhodla o poskytnutí podpory Svazu vinařů ČR na realizaci Vinařství roku 2019 ve výši 
50% nákladů na pronájem prostor a propagaci, max. však Kč 500.000,-. 
Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: 1
Usnesení bylo přijato

Školení, semináře, konference:

Usnesení 10.5

Rada rozhodla o zamítnutí poskytnutí podpory žadateli Mutěnská hora z.s. 
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato
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Usnesení 10.6

Rada rozhodla o poskytnutí podpory Masarykově univerzitě, správě kolejí a menz na 
realizaci Vinařského sympozia v rámci projektu Univerzitní víno ve výši 80% uznatelných 
nákladů, max. Kč 30.000,-. 
Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: 1
Usnesení bylo přijato

Usnesení 10.7

Rada rozhodla o poskytnutí podpory ve výši 80% nákladů na pronájem prostor, propagaci, 
odměny přednášejícím a pomocnému personálu a výrobu podkladových materiálů dle 
přílohy č. 4 zápisu. 
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 10.8

Rada rozhodla o zamítnutí poskytnutí podpory Vinařství Nosreti s.r.o.. 
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Rada předřadila projednání projektu žadatele FC Vinaři České republiky z.s., který 

spadá do tematického okruhu E – propagační akce s tématikou vína a vinařství.

Usnesení 10.9

Rada rozhodla o poskytnutí podpory FC Vinaři České republky na Vino Euro 2020 – losovací 
summit ve výši 90% uznatelných nákladů max. však Kč 30.000,-. 
Pro přijetí usnesení: 5
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: 2
Usnesení bylo přijato

Z jednání se omluvil pan JUDr. Tibor Nyitray.

Tištěné, audiovizuální a online materiály:

Usnesení 10.10

Rada rozhodla o poskytnutí podpory Asociaci sommelierů ČR na tvorbu www stránek 
Asociace sommelierů ČR ve výši Kč 80.000,-. 
Pro přijetí usnesení: 5
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: 1
Usnesení bylo přijato

Usnesení 10.11

Rada rozhodla o zamítnutí poskytnutí podpory žadatelům o podporu na tištěné, 
audiovizuální a online materiály dle přílohy č. 5 zápisu. 
Pro přijetí usnesení: 6
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Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 10.12

Rada rozhodla o poskytnutí podpory na výrobu tištěných, audiovizuálních materiálů 
a online materiálů dle přílohy č. 6 zápisu. 
Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 10.13

Rada rozhodla o poskytnutí podpory žadateli Mladí vinaři, z.s. na tisk propagačních 
materiálů spolku ve výši 20.000,- Kč. 
Pro přijetí usnesení: 5
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: 1
Usnesení bylo přijato

Propagační akce s tematikou vína a vinařství:

Usnesení 10.14

Rada rozhodla o poskytnutí podpory na realizaci akcí vinařské turistiky a propagačních akcí 
s vinařskou tematikou ve výši 90% nákladů na pronájem prostor, propagaci a odměny 
účinkujícím k dle přílohy č. 7 zápisu. 
Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 10.15

Rada rozhodla o zamítnutí poskytnutí podpory na realizaci akcí vinařské turistiky a 
propagačních akcí s vinařskou tematikou dle přílohy č. 8 zápisu. 
Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 10.16

Rada rozhodla o poskytnutí podpory Asociace sommelierů ČR na realizaci Bohemia Sekt 
Trophée – sommelier ČR 2019 ve výši 90% nákladů na pronájem prostor, propagaci a 
odměny účinkujícím, max. Kč 500.000,-. 
Pro přijetí usnesení: 5
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: 1
Usnesení bylo přijato

Usnesení 10.17

Rada rozhodla o zamítnutí poskytnutí podpory žádostem doručeným po termínu 
stanoveném v Pravidlech pro žadatele dle přílohy č. 9 zápisu. 
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Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 11 - Odvolání – Templářské sklepy Čejkovice

Ředitel Fondu informoval o odvolání družstva Templářských sklepů k zrušení 

rozhodnutí o poskytnutí podpory č. RP/1195/18. Ke zrušení rozhodnutí došlo z důvodu 

administrativní chyby. Rada Fondu vzala svoje rozhodnutí o zrušení zpět a znovu potvrdila 

rozhodnutí o poskytnutí podpory.

Usnesení 11.1

Rada ruší svoje rozhodnutí o zrušení rozhodnutí o poskytnutí podpory č. j. 627/201/-2 a 
znovu potvrzuje svoje původní rozhodnutí o poskytnutí podpory č. RP/1195/18. 
Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 12 - Různé

Ředitel informoval o žádosti Regionálního muzea v Mikulově, které Vinařský fond 

žádá, aby Vinařský fond přidal do svých Pravidel pro žadatele požadavek o jeden výtisk 

katalogu navíc pro sbírku Regionálního muzea v Mikulově. Zároveň muzeum žádá Fond 

o spolupráci při sběru soudobých etiket. Rada doporučuje vyhovět žádosti.

Ředitel dále předložil žádost společnosti Marketing Atelier s.r.o. o prodloužení 

termínu pro podání vyúčtování.

Usnesení 12.1

Rada souhlasí s prodloužením termínu pro podání vyúčtování žadateli Marketing Atelier 
s.r.o. do 25. 10. 2019.
Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Ředitel předložil dále Radě Fondu žádost obce Ostopovice, která Vinařský fond žádá o 

poskytnutí vína při slavnostním vyhlášení výsledků soutěže Entente Florale Europe 2019.

Usnesení 12.2

Rada po projednání zamítá žádost obce Ostopovice a pověřuje ředitele obci tuto informaci 
sdělit s odůvodněním, že Vinařský fond podporuje podobné aktivity regionů a státu. 
Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Ředitel dále Radu požádal o předběžný souhlas poskytnutí vín pro slavností raut při 

příležitosti předávání vyznamenání dne 28. října na Pražském hradě.
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Usnesení 12.3

Rada souhlasí s poskytnutím vín pro slavnostní raut na Pražském hradě dne 28. 10. 2019. 
Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Předsedající poděkoval členům Rady za aktivní účast a ukončil jednání.

Zapsala: Ing. Lucie Krainová

Zápis odsouhlasen dne 

Ověřovatelé:

……………………………………………….…… …………………………………………………….

Ing. Petr Marek Mgr. Art. Michal Tetur

………………………………………………………….

            JUDr. Michal Hašek

         Místopředseda Rady




